



Terms & Conditions:

1. The offer is exclusively available to Sharjah Islamic Bank Mastercard Card holders, including staff.
2. Eligible customers will receive 20% on the annual or 6-month membership.
3. All Customers need to show SIB Card to avail the offer.
4. The discount applies campaign period 20 March 2026 to 19 March 2027.
5. This offer cannot be combined with any other promotions or discounts.
6. The discount applies only to SIB cardholders.
7. This offer is valid only when the full transaction amount is paid using a single payment card.
8. Purchase reversals, refunds, or disputed transactions are excluded from the offer.
9. Merchant shall take full financial responsibility to resolve all service issues if customers of the bank are unable to avail the offer.
10. Sharjah Islamic Bank is not liable in case of any dissatisfaction with regards to delivery, pricing, quality of other vendors' services.

الشروط والأحكام:

1. العرض متاح حصرياً لحاملي بطاقات ماستركارد من مصرف الشارقة الإسلامي، بما في ذلك الموظفين.
2. سيحصل العملاء المؤهلون على خصم بنسبة 20% على العضوية السنوية أو عضوية الـ 6 أشهر.
3. يجب على جميع العملاء إظهار بطاقة مصرف الشارقة الإسلامي للاستفادة من العرض.
4. يسري العرض خلال فترة الحملة من 20 مارس 2026 إلى 19 مارس 2027.
5. لا يمكن دمج هذا العرض مع أي عروض ترويجية أو خصومات أخرى.
6. يطبق الخصم فقط على حاملي بطاقات مصرف الشارقة الإسلامي.
7. هذا العرض صالح فقط عندما يتم دفع مبلغ المعاملة بالكامل باستخدام بطاقة دفع واحدة.
8. تستثنى عمليات إلغاء الشراء، أو استرداد الأموال، أو المعاملات المتنازع عليها من العرض.
9. يتحمل التاجر المسؤولية المالية الكاملة لحل جميع مشكلات الخدمة إذا لم يتمكن عملاء المصرف من الاستفادة من العرض.
10. لا يتحمل مصرف الشارقة الإسلامي المسؤولية في حالة وجود أي استياء يتعلق بالتوصيل أو التسعير أو جودة خدمات الموردين الآخرين.